



CERTIFICATE

CERTIFICAT

Halal Food & Quality, certification body accredited and recognized by GCC Accreditation Center, HAK, JAKIM, MoIAT, SFDA and others;

Halal Food & Quality, organisme de certification accrédité et reconnu par le GCC Accreditation Center, HAK, JAKIM, MoIAT, SFDA et autres;

CERTIFY THAT THE COMPANY:

CERTIFIE QUE L'ENTREPRISE:

VALQUER LABORATORIOS, S.L.U

Audited plant Installation audité
Pol. Industrial La Dehesilla, Parcela 33, Villaminaya (Toledo) Spain

Satisfies the Halal requirements collected in the Halal Certification scheme of HFQ in the following scope (**K- Production of (bio) chemicals: cosmetics for GSO standards and L-Other materials manufacturing: cosmetics for OIC/SMIIC standards**) according to GSO 2055-1, OIC/SMIIC 1, other OIC/SMIIC and GSO standards, MS 1500, other MS standards, MUIS Standards, HAS-LPPOM, SNI 99004, *Codex Alimentarius*, ISO 22000 and other internal HFQ requirements

Il répond aux exigences Halal contenues dans le schéma de certification halal HFQ dans le périmètre suivant (**K- Production de (bio)chimiques : cosmétiques pour les normes GSO et L-Fabrication d'autres matériaux : cosmétiques pour les normes OIC/SMIIC**) selon GSO 2055-1, OIC/SMIIC 1, autres normes OIC/SMIIC et GSO, MS 1500, autres normes MS, normes MUIS, HAS-LPPOM, SNI 99004, *Codex Alimentarius*, ISO 22000 et autres exigences internes HFQ.

AUDITED PROCESS: MANUFACTURING, PACKAGING, STORAGE AND COMMERCIALIZATION OF COSMETIC PRODUCTS (SEE ANNEX I)

PROCESSUS AUDITÉ: FABRICATION, EMBALLAGE, STOCKAGE ET COMMERCIALISATION DE PRODUITS COSMETIQUES (VOIR L'ANNEXE I)

With certificate number:
HFQ-74/16/TO

Avec le certificat numéro :
HFQ-74/16/TO

**Certificate valid until
April 24, 2025**

**Certificat valable jusqu'au
24 Avril, 2025**

Signature Signature
Dr. Said Ratbi Bali
President President
In Valencia, April 25, 2024
A Valence, 25 Avril, 2024



This certificate is valid only if it is authenticated with the version associated with the QR.
Ce certificat n'est valide que s'il est authentifié avec la version associée au QR.

All rights reserved to Halal Food & Quality. The change or reproduction of this certificate, partially or completely, is totally prohibited.
Tous droits réservés à Halal Food & Quality. La modification ou la reproduction de ce certificat, partiellement ou totalement, est strictement interdite.



CERTIFICATE (ANNEX I)

CERTIFICAT (ANNEXE I)

VALQUER LABORATORIOS, S.L.U

Audited plant Installation audité
Pol. Industrial La Dehesilla, Parcela 33, Villaminaya (Toledo) Spain

1. 03505 CUDERM, MOISTURISING CREAM HALAL 500ML
2. 03501S CUDERM, MOISTURISING CREAM HALAL 6ML
3. 03501 CUDERM, MOISTURISING CREAM HALAL 100ML
4. 03503 CUDERM, MOISTURISING LOTION HALAL 500ML
5. 03502S CUDERM, MOISTURISING LOTION HALAL 6ML
6. 03502 CUDERM, MOISTURISING LOTION HALAL 300ML
7. 03504S CUDERM, HAND CREAM HALAL 6ML
8. 03504 CUDERM, HAND CREAM HALAL 75ML
9. 07010 PHYSIORELAX FORTE 75 ML
10. 07011 PHYSIORELAX FORTE 250 ML
11. 07012 PHYSIORELAX FORTE 500 ML
12. 03506 CUDERM GEL WASH 250 ML
13. 00546 ROSTED SHAMPOO ULTRA-HYDRATING & HAIR STRENGTH 400 ML
14. 00547 ROSTED SHAMPOO ULTRA-HYDRATING & HAIR STRENGTH SACHET 15 ML
15. 00540 ROSTER SHAMPOO TOTAL REPAIR & MOISTURIZING 400 ML
16. 00543 ROSTER SHAMPOO TOTAL REPAIR & MOISTURIZING SACHET 15 ML
17. 97004 KAPELLIS MAXIMUM REPAIR SHAMPOO 300 ML
18. 00545 ROSTED SPRAY TWO-PHASE TOTAL REPAIR & HIDARATION SACHET 15 ML
19. 00542 ROSTED SPRAY TWO-PHASE TOTAL REPAIR & HIDARATION 300 ML
20. 97008 KAPELLIS PLATINUM CONDITIONER 300 ML

With certificate number:
HFQ-74/16/TO

Avec le certificat numéro:
HFQ-74/16/TO

Certificate valid until
April 24, 2025

Certificat valable jusqu'au
24 Avril, 2025

Signature
Dr. Said Ratbi Bali
President
In Valencia, April 25, 2024
A Valence, 25 Avril, 2024



*This certificate is valid only if it is authenticated with the version associated with the QR.
Ce certificat n'est valide que s'il est authentifié avec la version associée au QR.*

All rights reserved to Halal Food & Quality. The change or reproduction of this certificate, partially or completely, is totally prohibited.
Tous droits réservés à Halal Food & Quality. La modification ou la reproduction de ce certificat, partiellement ou totalement, est strictement interdite.